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Občina Hoče-Slivnica         
Pohorska cesta 15 
2311 HOČE  
 
Številka: 03201-14/2018 
Datum:   20. 12. 2018                                                         TOČKA 2 
 
 
 

Z A P I S N I K  
3. seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica,  

ki je  bila v sredo, 19. 12. 2018 ob 17. uri, v sejni sobi Občine Hoče-Slivnica. 
 
 

1. TOČKA 
OTVORITEV SEJE IN UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 
Seja se prične ob 17.00 uri. Prisotnih je  17 občinskih svetnic in svetnikov, zaradi česar je sklepčnost 

zagotovljena. 

 
 
Prisotni: 

Anita Arzenšek, Zdenka Gajser, Benjamin Habinc, Jožica Klajderič, Rok Klajnšek, Aleš Kobal, Jožef 

Merkuš, Marija Motaln, Simona Ornik, Jelena Paulinič Frangež, Ksenija Petrič, Anica Pučko, Boris Pust, 

Martina Rauter 17.05, Marko Smogavec, Zvonimir Trstenjak, Darko Vrhovšek, Konrad Vrhovšek. 

 

Odsotni:  Andreja Kavaš, 

 

Ostali prisotni: 

Peter Cokan, direktor OU, Metka Meglič, Janja Šijanec, Danijela Rakovič, Vanja Jus – strokovne službe, 

Drago Žura, Uroš Blažič, Marinka Konečnik Kunst, direktorica ZUM d.o.o., Rajko Sterguljc, direktor 

Urbis d.o.o. in Neva Dolgoš, zapisnikar. 

 

 

2. TOČKA 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 2.  SEJE . 

 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli 17. 12. 2018. 
 
Jelena Paulinič Frangež je podala svoje mnenje, ki se glede na tematiko zapiše pod točko 9. 
  

Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 
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SKLEP ŠT. 3/1  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi zapisnik 2. seje Občinskega sveta Občine 
Hoče – Slivnica. 
 

 
Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  19 
 

 

ZA:  15  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 3/1 JE SPREJET. 
 

 

 
3. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV DNEVNEGA REDA. 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje in dopolnjeno 17. 12. 2018. 

 
Razpravljal ni nihče, zato je dr. Marko Soršak, župan dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 3/2  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi dnevni red 3. redne seje občinskega sveta  

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti. 
2. Pregled in potrditev zapisnika 2. seje. 
3. Obravnava in potrditev dnevnega reda. 
4. Obravnava in potrditev Odloka o spremembah in dopolnitvah  odloka o   
      nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v občini Hoče-Slivnica. 
5. Obravnava in potrditev Odloka o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu za    
     del območja HO16-2 v k.o. Spodnje Hoče 
6. Ustanovitev statusa grajenega javnega dobra na zemljišču parc. št. 157/2, k.o.   
      Spodnje Hoče. 
7. Seznanitev s sklepom o začasnem financiranju Občine Hoče – Slivnica za leto  
     2019. 
8. Informacije o projektih v Občini Hoče – Slivnica december 2018. 
9. Vprašanja in pobude. 
 

 

 
Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  19 
 

 

ZA:   18  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 3/2 JE SPREJET. 
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TOČKA  4 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH  ODLOKA 

O NADOMESTILU ZA UPORABO STAVBNEGA ZEMLJIŠČA V 
 OBČINI HOČE-SLIVNICA. 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Marinka Konečnik Kunst, direktorica ZUM d.o.o. Maribor. 
 
V razpravi je sodeloval Zvonimir Trstenjak, ki je podal svoje mnenje glede predlaganega sklepa in 
povedal, da odloka ne podpira. 
 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 

 
SKLEP ŠT. 3/3 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v občini Hoče-Slivnica. 
 

 
Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:  19  

ZA:  15  PROTI:  3  
 
SKLEP ŠT. 3/3 JE SPREJET. 

 
17.16 ga. Konečnik Kunst zapusti sejo. 
 
 
 

TOČKA 5 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O OBČINSKEM PODROBNEM PROSTORSKEM 

NAČRTU ZA DEL OBMOČJA HO16-2 V K.O. SPODNJE HOČE 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli 17. 12. 2018. 

 
Uvodno obrazložitev je podal Rajko Sterguljc, direktor Urbis d.o.o. Maribor. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je dr. Marko Soršak, župan dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 4/3  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Odlok o občinskem podrobnem 
prostorskem načrtu za del območja HO 16/2 v k.o. Spodnje Hoče v občini Hoče – 
Slivnica po skrajšanem postopku. 



Zapisnik 3.  seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica, 19. 12. 2018 

 

4 

 
 
Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  19 
 

 

ZA:  18  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 4/3 JE SPREJET. 
 
17.18 g. Sterguljc zapusti sejo. 

 
 

TOČKA 6 
USTANOVITEV STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA NA ZEMLJIŠČU  

PARC. ŠT. 157/2, K.O. SPODNJE HOČE. 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
V razpravi je sodeloval Zvonimir Trstenjak. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Metka Meglič, višja svetovalka. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je dr. Marko Soršak, župan dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 5/3  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep o ustanovitvi statusa grajenega 
javnega dobra na zemljišču parc. št. 157/2, k.o. Spodnje Hoče. 
 

 
Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  19 
 

 

ZA:  17  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 5/3 JE SPREJET. 
 
 
 

TOČKA 7 
SEZNANITEV S SKLEPOM O ZAČASNEM FINANCIRANJU OBČINE HOČE – SLIVNICA 

ZA LETO 2019. 
 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje in dopolnitev gradiva 17. 12. 2018. 
 
Uvodno obrazložitev je podal dr. Marko Soršak, župan. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je dr. Marko Soršak, župan dal na glasovanje naslednji sklep: 
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SKLEP ŠT. 6/3  
Občinski svet se seznani Sklepom o začasnem financiranju Občine Hoče-Slivnica v 
obdobju januar – marec 2019. 
 

 
Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  19 
 

 

ZA:  17  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 6/3 JE SPREJET. 

 
 

TOČKA 8 
INFORMACIJE O PROJEKTIH V OBČINI HOČE – SLIVNICA DECEMBER 2018. 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

Dr. Marko Soršak, župan prosi za vprašanja oz. komentarje na naštete informacije o projektih.  

 

Zvonimir Trstenjak postavi naslednja vprašanja in mnenja in prosi za odgovore. 

1. Dozidava vrtca Hoče (str. 1) 

Na portalu javnih naročil je bil objavljen Sklep o ustavitvi postopka javnega naročila za dozidavo vrtca 

Hoče. Naročnik, Občina Hoče – Slivnica, je kot razlog za ustavitev postopka pojasnil, da pri pripravi 

razpisne dokumentacije niso bili upoštevani vsi elementi, ki so potrebni za izvedbo javnega naročila. 

Naročnik je še pojasnil, da glede na lastno predhodno pripravljeno dokumentacijo ocenjuje, da bo 

potrebno javno naročilo izvesti ponovno z upoštevanjem vseh elementov.  

Glede na navedeno bi želel podrobnejše pojasnilo: 

▫ kateri elementi niso bili upoštevani pri izdelavi razpisne dokumentacije, ki so bili potrebni za 

izvedbo javnega naročila? 

▫ ali naročnik ob objavi javnega naročila ni vedel za neupoštevane elemente razpisne 

dokumentacije, glede na to, da sem ob predstavitvi DIIP-a za dozidavo vrtca, na 9. izredni seji OS dne 

3.10.2018, opozoril ne nekatere pomanjkljivosti v DIIP-u in hkrati opozoril na sestavo projektne 

skupine, ki naj bi skrbela za nemoteno izvedbo projekta.  

Torej sem imel na tej seji očitno prav glede pomanjkljivosti DIIP-a in ne dovolj strokovno projektno 

skupino, če v razpisni dokumentaciji niso bili upoštevani vsi potrebni elementi – zaenkrat še ne vemo 

kateri – ali pa je razlog za ustavitev postopka povsem drug in je pojasnilo naročnika ob izdaji sklepa 

zgolj pretveza za dejanske razloge. Morda pa je bila potrditev DIPP-a potrebna le za vtis na volivce.   

 

2.  Večgeneracijski center Rogoza (str. 2 in 3) 

V čem je razlika med navedbo pod 12. in pod 25. Ureditev prostora za večgeneracijski center v 

Rogozi?  
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3.  Izgradnja povezovalnega cevovoda med vodohranoma Lilek in Mikuš (str. 3) 

Kdo sta bila ponudnika, ki sta oddala neprimerno oziroma previsoko ponudbo, pod pogojem, da so 

bila investicijska sredstva načrtovana realno.  

Kdaj namerava občina javno naročilo ponoviti oziroma kakšen je sedaj realni rok za izvedbo 

investicije?  

 

4.  Izgradnja prečrpalne postaje Čreta (str. 3)  

Zakaj je izdelava projektne dokumentacije šele v teku, ko pa je problematika neustrezne vodooskrbe v 

Čreti znana že več let.  

Kdaj bo projektna dokumentacija izdelana in kdaj bo izvedeno javno naročilo?  

 

5.  Zamenjava cevovodov v Ulici talcev in Polanski cesti (str. 3)  

Predlagam, da si odgovorna oseba na občini Hoče – Slivnica in izvajalec del ogledata izvedeno asfaltno 

površino na Ulici talcev, na odseku proti Opekarniški ulici – asfalt je v delu cestišča povsem razpokan 

in bi ga bilo potrebno zamenjati.    

 
 

TOČKA 9 
VPRAŠANJA IN POBUDE. 

 
Trstenjak Zvonimir prosi, da se zabeleži v zapisnik seje, da so člani SLS glasovali proti Odloku o 

spremembah in dopolnitvah Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v občini Hoče-

Slivnica. 

Ob Točki 2 je podala Jelena Paulinič Frangež komentar, ki se ga glede na temo vpiše pod Točko 9 

vprašanja in pobude. 

Pove, da v SPK ne bo sodelovala in tudi pisne izjave o tem ne bo podala, saj je bil župan prvič o tem 

obveščen že z dopisom SLS, da nihče od članov ni pravnik in zaradi tega SLS ne želi sodelovati v SPK. 

Drugo – ustno obvestilo o tem je župan prejel na konstitutivni seji kjer je Zvonimir Trstenjak povedal, 

da SLS v kolikor se njeni predlogi ne upoštevajo, ne bo sodelovala v SPK. Prav tako se Zvonimir 

Trstenjak na 2. redni seji OS povedal, da SLS ne bo sodelovala v SPK. Sama je podpisala popisnico, da 

soglaša s kandidaturo v odboru za negospodarske dejavnosti, nikakor pa to ne pomeni, da se strinja s 

kandidaturo v SPK. Mnenja je, da se je kršila njena osnovna pravica – pravica do samoodločanja in 

prosi za pisno razlago oz. pravno podlago za takšno ravnanje. 

 
Župan, dr. Marko Soršak se je vsem prisotnim zahvalil za udeležbo in ob 17.28 sejo zaključil. 
 
Zapisala:                                                   
Neva Dolgoš                                                    
           
                                            
                                                                                       Občina Hoče - Slivnica 
                                                                                        Dr. Marko Soršak, župan                


